
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 3 2024 
 

Møtested: 
 

Oppegård IL Klubbhus 

Dato: 
Tid: 

14. mars 2024 
19:00 – 21:30 

Tilstede: 
 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Anne-Lise Sørli, Oskar Andreas Kleven, Eivind Aasheim, Anne Grete 
Kaasa, Rune Nilsen 
 
 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester:  

Neste styremøte 17. april 2024 

 
 

Saksnr  Ansvar 

20/2024 Beslutningssak 

Godkjenne referat fra styremøte 14. februar 2024 

 

Ingen kommentarer 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 14. februar 2024 er godkjent 

 

 

21/2024 Beslutningssak 

Kretsting Viken IK 

Viken Idrettskrets inviterer til kretsting lørdag 25. mai 2024, på Snø i Lørenskog. 
Arrangementet starter fredag 24. mai med Tingmiddag og foredrag av 
Idrettspresidenten Zaineb Al-Samarai  
 
Nordre Follo Idrettsråd har mulighet til å delta med 5 representanter.  
Påmeldingsfrist 10. mai  
 
Styret ønsker at idrettslagene forespørres om aktuelle personer som ønsker å 
stille som representant til tinget. Styret velger inntil to blant foreslåtte 
kandidater. 
Styret vil selv stille med øvrige representanter. 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 

22/2024 Diskusjonssak 

Prosjekt «Hele verden ut på tur» 
 

Det er utlyst midler fra kommunen til integreringsarbeid i regi av frivillige 
organisasjoner.  
Som ledd av å være idretts- og aktivitetsråd ble det ble fremlagt for styret et 
forslag til prosjekt som kan støttes gjennom disse midlene. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Prosjekt handler om å introdusere og trygge minoritetsgrupper til å ta i bruk 
skog og mark til aktivitet og rekreasjon. 
 
Styret ser prosjektet som en god og naturlig del av det å være et idretts- og 
aktivitetsråd, og godkjenner at daglig leder søker økonomisk støtte fra 
kommunens utlyste integreringsmidler.  
Prosjektet realiseres kun dersom det oppnås tilstrekkelig økonomisk støtte og 
at det oppnås samarbeid med andre organisasjoner. 
 

 
 
 
 
LBC 

23/2024 Orienteringssak 

Regnskap 2023 
 

5. mars 2024 fikk styret tilsendt resultatregnskap og balanse pr. 31.12.2023. 
Regnskap viser et overskudd på kr. 17.122,-  
Budsjett for 2023 var lagt opp med underskudd. Et positivt resultat skyldes bla 
at LAM andel til idrettsrådet ble høyere enn hva som var beregnet i 
medlemskontingent, og at det ikke var et fullt år med lønnsutbetalinger. I tillegg 
har søkte midler dekket deler av lønnsutgiftene. 
 
Det ble gitt innspill til mindre justeringer i balansen. Kontrollutvalget følges opp 
for revidering. 
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24/2024 Beslutningssak 

Fordele engangstilskudd fra KUD 

 
I sak 11/2024 ble det besluttet at idrettslagene må søke for å ta del av 
engangstilskuddet fra Kultur og Likestillingsdepartementet (KUD)   
  
20. februar ble det sendt ut epost til alle idrettslag tilsluttet Nordre Follo 
Idrettsråd med oversikt over tilskuddet, formål med tilskuddet, hva midlene 
skal understøtte og søknadsprosessen. Det ble sendt en påminnelse 4. mars. 
Søknadsfrist var satt til 12. mars.  
 
Fordelingen må være gjennomført av idrettsrådet senest 12. april 2024 i 
SportsAdmin.  
  
Det var innen fristen mottatt 13 søknader fra 12 klubber. Det ble fremlagt for 
styret en vurdering av om søknadene fylte kriteriene og en utregning iht. på 
vedtak i sak 11/2024.   
 
Det sendes ut tildelingsbrev til de klubbene som har søkt midler. Det lages et 
rapporteringsskjema som skal besvares på slutten av året. 
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25/2024 Orienteringssak 

Status oppgaver til årsmøtet 

 
Arbeidsoppgaver inn mot årsmøtet ble gjennomgått og fordelt. 
Styret diskuterte innstilling til valgkomité og styrets innstilling til ny valgkomité. 
Revidert årsrapport og arbeidsplan ble gjennomgått og korrigert.  
Styreleder følger opp valgkomiteen i forhold til forslag på kandidater. 
Arbeidsplan med oppgaver til årsmøtet holdes løpende oppdater og ligger på 
Teams. 

 
 
 
 
 
 
 
 
NV 



 Eventuelt 
 

Det har vært møte mellom Sissel i kommunen og Anne-Lise i styret vedr. 
fordeling av treningstid og prosess for 2024. Styret anser det som viktig at 
idrettsrådet deltar aktivt i arbeidet med fordelingen. Kommunen har for tiden 
svært begrenset innsikt og kompetanse til å kunne gjøre arbeidet.  
 
Det er ønsket et anleggsmøte med kommunen. Innhold i møtet er ønsket å 
være: 

- Status anleggsplanen og prosjekter som står i den 
- Hva kommer til å komme sett opp mot behovsanalyse 
- Hvilke konsekvenser blir det for idrettsanlegg når det ikke blir ny VGS 

med flerbrukshall 
- Status Langhusprosjektet 
- Oppfølging av de punktene som kom frem under møtet i januar; 

tilsynsvakter, låste haller?, renhold, lånegarantier, forskuttering av mva 
og spillemidler. 
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Referat 
Lisbeth Coste, 21. mars 2024 


